
    Protokół Nr II 

 

z przebiegu obrad II sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 5 grudnia 2006 r.  

 

 

 

 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 14,00 w sali narad Urzędu Gminy w Pabianicach . 

 

Na Ustawowy stan rady gminy 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Skład rady przedstawia się następująco: 

 

1. Figiel Roman 

2. Gąsiorek Krzysztof 

3. Golewski Andrzej  

4. Jaksa Arkadiusz 

5. Jaros Henryka  

6. Józefczyk Justyna  

7. Kalinowski Henryk 

8. Kasperska Zdzisława 

9. Kociołek Piotr 

10. Lubowicka Maria 

11. Muszczak Marek  

12. Pielużek Bożena  

13. Stasiak Zbigniew 

14. Szafrański Henryk  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

W sesji uczestniczyli wójt gminy Pabianice H. Gajda, w-ce wójt gminy E. Adamczyk, 

sekretarz urzędu J. Słubik, radca prawny urzędu E. Janio, skarbnik gminy Pabianice J. 

Nowicka, kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej M. Mielczarek. 

 

Ad. pkt. 1.  

 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice R. Figiel stwierdzając prawomocność 

obrad. 

 

Ad. pkt. 2. 

 

Proponowany porządek obrad II sesji został przyjęty przez radnych w głosowaniu 

jednomyślnie i przedstawia się w sposób następujący: 

 

 

1. Otwarcie obrad II  sesji. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zgłaszanie kandydatów na wiceprzewodniczącego   Rady Gminy. 

6. Powołanie Komisji Skrutacyjnej.  
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7. Wybór wiceprzewodniczącego  Rady -  podjęcie uchwały. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

9. Odczytanie i przyjęcie wniosków złożonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.pkt. 3.  

 

Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji pkt. 3 porządku obrad sesji prosząc radę o 

powstanie. Wójt gminy H. Gajda zgodnie z art. 29 a ust. 1 dokonał ślubowania wobec 

rady gminy Pabianice wypowiadając słowa roty ślubowania  następującej   treści :  

 

Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a 

powierzony urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy ” 

 „ Tak mi dopomóż Bóg” 

Przewodniczący rady gminy złożył gratulacje wójtowi gminy z objęcia obowiązków życzył 

jak najlepszej pracy w nowej kadencji i wręczył  wiązankę kwiatów. 

Następnie gratulacje z objęcia mandatów radnych dla całej rady gminy i wójta gminy 

Pabianice złożył kierownik Posterunku Policji w Piątkowisku KPP w Pabianicach I. Wituski 

wręczając na ręce wójta gminy wiązankę kwiatów.  

 

 

Ad. pkt. 4.  

 

Do komisji uchwał i wniosków powołano radnego: K. Gąsiorka i radnego A. Golewskiego.  

Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

Skład Komisji został zatwierdzony przez radę w głosowaniu jednomyślnie.  

 

Ad. pkt. 5.  

 

Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na wiceprzewodniczącego rady gminy  

Zgłoszona została jedna kandydatura radnej B. Pielużek .  

Kandydaturę radnej zgłosił radny Z. Stasiak, który przedstawiając radną powiedział, iż uważa 

jej osobę za właściwą do pełnienia tej funkcji, pracowała w radzie gminy w poprzedniej 

kadencji, niezłomnie zabiega o dobro swoich wyborców i na pewno pełniąc funkcję 

wiceprzewodniczącej rady będzie jej zależało na dobru całej gminy. 

Radna wyraziła zgodę na kandydowanie na  funkcję wiceprzewodniczącej rady.  

 

 

Ad. pkt. 6. 

 

Przewodniczący rady zgodnie z realizacją pkt. 6 porządku obrad oraz wymogami 

ustawowymi w kwestii wyboru wiceprzewodniczącego  rady gminy poprosił o zgłaszanie 

kandydatur do pracy w komisji skrutacyjnej rady gminy.  

 

Do komisji skrutacyjnej w celu przeprowadzenia wyborów na wiceprzewodniczącą rady 

zgłoszono  radnych : H. Kalinowskiego, M. Muszczaka i radną J. Józefczyk.  

Radni wyrazili zgodę na pracę w/ w w komisji. 

Skład komisji został zatwierdzony głosowaniu jednogłośnie. 
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Komisja skrutacyjna ukonstytuowała się w sposób następujący: 

Przewodniczący Komisji – radny H. Kalinowski, członkowie Komisji radna J. Józefczyk i 

radny M. Muszczak.  

 

Komisja Skrutacyjna zaproponowała, aby na karcie do głosowania tajnego wpisane  zostało 

nazwisko kandydatki na wiceprzewodniczącą obok którego umieszczone zostaną 3 

kwadraciki przy których będą zapisane słowa „tak” , „ nie” , „wstrzymuje się od głosu ”. 

Radni będą mogli wyrazić swoją wolę  głosu  stawiając znak X w dowolnej kratce. 

Radni zaakceptowali propozycję Komisji Skrutacyjnej w kwestii opisanego wyżej sposobu 

głosowania. 

 

Ad. pkt. 7 

 

Komisja skrutacyjna przystąpiła do pracy . 

Po przeprowadzonym tajnym głosowaniu w sprawie wyboru wiceprzewodniczącej Rady 

Gminy Pabianice, przewodniczący komisji skrutacyjnej H. Kalinowski odczytał protokół 

skrutacyjny sporządzony w celu przeprowadzonego głosowania w sprawie wyboru 

wiceprzewodniczącej rady gminy Pabianice. 

Komisja skrutacyjna stwierdziła, że na sesji obecnych było 15 radnych, udział w głosowaniu 

wzięło 15 radnych . 

Za kandydatura radnej B. Pielużek na funkcję wiceprzewodniczącej rady gminy Pabianice 

głosowało 11 radnych, przeciw było 3 radnych 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków K. Gąsiorek przedstawił do głosowania radzie 

gminy projekt uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego rady gminy Pabianice za 

którym rada opowiedziała się w glosowaniu jednomyślnie.  

Przewodniczący rady gminy R. Figiel złożył gratulacje radnej B. Pielużek z wyboru na 

wiceprzewodniczącą rady gminy, natomiast radna B. Pielużek podziękowała radzie gminy za 

obdarzenie jej osoby zaufaniem i wybór do tej funkcji.  

 

Ad. pkt. 8.  

 

W wolnych wnioskach i sprawach różnych radny M. Muszczak zwrócił się z pytaniem do 

wójta gminy kiedy rozpocznie się dalsza modernizacja Domu Ludowego w Bychlewie.  

 

Radna Z. Kasperska  w imieniu własnym i  radnych: A. Jaksy, A. Golewskiego, J. Józefczyk, 

złożyła wniosek do przewodniczącego rady w sprawie dokonania zmian w statucie gminy w § 

56 pkt. 4 rozdz. 8  . Wniosek stanowi zał. Nr nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Radny A. Jaksa złożył wniosek również o dokonanie zmian w statucie gminy Pabianice w 

rozdz. 6, § 28, pkt. 2 – komisje rady .  

Wniosek stanowi zał nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Radny Z. Stasiak zaproponował,  aby powyższe wnioski  za pośrednictwem 

przewodniczącego rady skierowane zostały do komisji statutowej rady gminy, pozostałe 

komisje pozostawić na razie w takim działaniu jak określone są w obecnie obowiązującym 

statucie i dopiero po dokonaniu wszelkich proponowanych zmian w statucie gminy dokonać 

zmian dotyczących komisji rady. Natomiast opierając się na wniosku radnego A. Jaksy dot. 



 4 

Części A pkt.  1  powołać tymczasem doraźną komisję rady gminy o nazwie Rozwoju 

Regionalnego z proponowanym zakresem działania również zapisanym w tej części wniosku.  

Przewodniczący rady zaproponował, aby wnioski zgłoszone przez radnego Z. Stasiaka  

zostały wpisane do protokołu komisji uchwał i wniosków.  

 

Radny M. Muszczak zabierając głos zwrócił się do wójta gminy z informując o tym, iż w 

Bychlewie powstał konflikt między Kołem Gospodyń Wiejskich, a Zespołem 

„Bychlewianka” w kwestii możliwości organizowania zabawy sylwestrowej i prosi o 

załagodzenie konfliktu.  

 

Wójt w odpowiadając na powyższe poinformował, że sprawa jest mu znana, wcześniej 

między tymi organizacjami były takie ustalenia, że będą mogły naprzemiennie organizować 

zabawy sylwestrowe , w tym roku jednak wypłynął konflikt, ponieważ jedna z nich   chciała 2 

razy pod rząd być organizatorem imprezy. Obecnie już konflikt został załagodzony, natomiast 

na przyszłość zostaną wszelkie ustalenia między tymi organizacjami spisane na piśmie.  

 

Odpowiadając na pytanie dot. Modernizacji Domu Ludowego w Bychlewie wójt 

poinformował, że odpowie na to pytanie na najbliższej sesji rady gminy. 

 

Radny A. Jaksa odnosząc się do materiałów, które radni już otrzymali dot. stawek 

podatkowych poprosił o dodatkowe materiały w tej kwestii / porównanie z rokiem ubiegłym, 

porównawczo stawek podatkowych z innymi gminami , czy też rozeznania w jakich 

widełkach można się poruszać/. 

 

Na prośbę  przedstawicieli Rady Sportu skierował też pytanie kiedy będą wybory do  nowej 

kadencji Gminnej Rady Sportu, ponieważ kadencja obecnej wygasła również z końcem 

kadencji rady gminy Pabianice  

 

Radna J. Józefczyk podniosła sprawę rozważenia możliwości uruchomienia linii autobusowej 

„Tramwaje Podmiejskie” w kierunku przez Gorzew do Łodzi.  

 

Wójt Gminy odpowiadając na powyższe powiedział, że w kwestii  rozważenia komunikacji 

powoła specjalny zespół, który zajmie się rozwiązaniem problemu komunikacji na terenie 

całej gminy. 

 

Przewodniczący rady R. Figiel postawił wniosek do wójta gminy o przygotowanie na przyszłą 

sesję rady gminy projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtu dla radnych rady gminy i 

przewodniczących rady.  

Ponadto przewodniczący zwrócił się do radnych o złożenie oświadczeń majątkowych w 

terminie do dnia 23grudnia 2006 r.  

 

Ad. pkt. 9. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał protokół sporządzony przez komisję, 

który został przyjęty przez rade w głosowaniu jednomyślnie. 

 

Ad. pkt. 10 

 

Przewodniczący Rady zamknął obrady II sesji rady Gminy.  
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      Obradom sesji przewodniczył: 

      Przewodniczący Rady Gminy Pabianice  

       

        Roman Figiel  

 

Protokołowała: 

Urszula Czerwonka  

 

 

 

 


